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Věc: Vyjádřeni k Vašemu dopisu ze dne 17 .12.2024 bez č.jednacího (uvedeno CHÚ -
tŽÓzll,kterým odpovídate na mojí,Poslední žádost" (výzvu) - pokus o smír
ze dne 24,1,1.202{ (obci Chodský Újezddopis byl doručen dne27.Lt.2024).
obsahem je mimo jiné další opakovaná žádost k navrácení neoprávněného

snížení vYměry p.p,č. 1,323 at327 k.í. Neblažov. §nížení bylo provedeno bez
projednání zó scňváleného a řádně projednaného ÚP onČe CnoOský Újeld- 
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č.4/}[18 kú. Neblažov * poskytnutí informací podle zákona č. 106/1999 Sb.

obdržel jsemVáš qiše uvedený dopis, ktery vypracovala paní Hemrová pracovnice OÚ
Chodslcý Újezd a podepsal p.Raba - starosta.

S jeho obsahem nesouhlasím a to z následujících důvodů:

1. Vůbec neodpovídáte p. starosto, (ani nikdo z ělenŮ Rady obce!) na moje otávl<y z výŠe

citovaného mého dopisu na str.2 pod bodem A č.1 až 3!!! Je to divnén ProtO nelze S VaŠÍm

dopisem ze dne 1,7.12,2024 souhlasit!
2, Vas dopis ze dne 1,7.1,2.2024, kterlý je předmětem tohoto dopisu, jste si vytvořili

v takovém rozsahu (smyslu)o že se Vás nikoho uvedená problematika, navrácení

neoprávněného snížení výměry pozemků v k.ú. Neblažov - UP zmén_a Č.4A[18,

vůďec nďýká, že nemáte-s tímio'nic společného a na obec Chodský Újezd se to

vůbec o.ortuhu;"!!! S tímto Yašim stanoviskem, nemohu v Žádném případě rovněŽ

souhlasit!!!

Ztěchto popsaných skutečnostíje nutné, abych se opakovaně vrátil kvyiádření RNDr. ROlko

(Mětj v Tachově - odbor žp|ze dne24.7.2018, které napsat k novému Úr CtroOstY t1jezd (s

kterým |ste všichni souhlasili}!l !

Doslovně znovu citujl:

plochu SV 20 zasahující do volné krajiny v Neblažově zúŽit zarovnáním do linie sousední

plochy východně.

Z tohoto vyjádření RNDr, Rolko je zřejmé, že nečetl řádně (nebo vŮbec) projednanou a

schválenou změnu č.4/N18 t1p obce Chodský Újezd v k.Ú. NeblaŽov. TÍmto se lze domnívat, Že

imenovaný nebyt vůbec na místě, tak údaině nevěděl o co se přímo jedná, |aké ie to ProstředÍ, které

se nachází přímo na okrajl osady Nebtažov. Z těchto uvedených dŮvodŮ, není vYiádření odborné!!!

Doposud mě nikdo nepředal předmětnou PD z nového ÚP obce Chodský tJlezd, proto z těchto

důvodů žádám obec Chodský újezd o zaslání bezplatně a to s plnými Údati, kdo a kdY tlR schválil

jména a podpisy. pro informovanost uvádím, že nikdo a nikdy z MěÚ v Tachově odborŮ StJ-tJP a ŽP,

nepředa! žádnou PD!

Ktomuto sděluji, že neoprávněné snížení pozemků, lze nyní odhadem uvést, Že se jedná o

snížení výměry, více iak o po|ovinu schvátené výměry. Tímto je zcela zmařen - zruŠen (Po mnohaleté

prácil) náš záměr výstavby s čímž nesouhlasím!!!

V prostoru, který jste sivytvořili bez projednánía zařadili do nového ÚP obce (v k.ti. NeblaŽov),

se nachází (v tomto prostoru) pozemek jin ého vlastníka, který tam byl evidován jlŽ dříve!
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Ke zb,ývajícíčásti naších pozemků, které zůstaly po snížení, tak žádám obec Chodský tjjezd o

zaslání podkladů, (přesnou výměru pozemků, která zůstala po neoprávněném sníŽení (geometrlcký

plán, nebo v,ýpočet pro|ektanta), který řešit nový ÚP obce a powrzený - zadavatelem nového tJP-

obce Chodský Úiezd.

Celková schválená výměra pozemků pro naše záměry, byla v rozsahu Ú P - změny č. 4/N 18 obce

Chodský Úlezd - k.ú. Neblažov 0,5 hektaru, kterou požadujeme vrátit v plném rozsahu zpět do tJP

obce Chodský Úiezd. Vše na náklady obce Chodský Újezd a MěÚ vTachově odborů OV-ÚP a ŽP (nyní

ližzaŽP - osobně na náklady RNDr. Rolko - údajně je v důchodu).

pro potřeby vyřizování celé věci, tak tímto Vás žádám v rozsahu zákona Č. 106/1999 Sb. a to

přímo p. Rabu - staro§tu a p. Zajíce - místostarostu o následu|ÍcÍ:

V daném případě, ktený je předmětem, byla obec Chodský Újezd, přímo zadavatelem

(objednavatetem) nového ÚP obce. Pořizovatetem tohoto tlP (z požadavku obce) byl MěÚ v Tachově

odbor v,ýstavby aÚp.ztěchto důvodů, žádám o poskytnutíinformacív tomto rozsahu:

- Kdy byl tento nový ÚP obce zahájen akdo za obec Chods\ý Újezd toto zahájeru objednal a
podepsal (zašlete podklady).

- Kdo podepsal zahájentÚP ,aMěÚ v Tachově odbor ÚP a SÚ - pořizovatele,
- Vjakérn rozsahu byl řešen tento ÚP - zadéni, koncept anáwh (o řeŠení návrhu jsem se

dozvěděl, zcela náhodně v listopadu r. 2021!).
- Kdo podepsal konečné vypraóování nového ÚP obce Chods§ý Újezd (uveďte jména,

funkci a daturn) v tomto rozsahu:
- Za obec Chodský Újezd, MěÚ Tachov odbory SÚ - ÚP, odbor ŽP a projektanta -

zpracovatele [JP, případně další stranu,

Na základě všech mích korespondencí, Vás všechny žádám, že by bylo vhodné a rozumné, aby

i§te všichni (zainteresované osoby) - obce Chodský Úiezd, MěÚ Tachov odbor SÚ a tJP, RNDr.

Rolko( již nepracuje na MěÚ) - údajně odchod do důchodu- obdržel dopis, aby |ste celý případ

přehodnotili a sjednali náPravu, aby se předešlo soudnímu řízení!

Nyní se ještě vrátím k poslednímu (shora uvedenému dopisu) z obce Chodský Újezd ze dne

L7.Ll.ZOZ4 - přímo ke čwrtému odst. citovaného dopisu:

Všichni velmi dobře víte, že nebydlíme v Neblažově, ani v blízkém okolí, tak nemůžeme stJovat
co se děje v obci Chodský Újezd. Tímto nelze Vašípřipomínku naplnit. Z našístrany jsme měli řádně

vyřízený, projednaný a schválený změnu Úp t.+/NrS v k.ú. Neblažov tak nebylo nutné tuto věc

řešit. Vše jste prováděli ze stranyobce Chodský Újezd a MětJ vTachově odbory ÚP-SÚ aŽP-viz
rozsáhlé spisy!

Když jsem již v roce 1990 začal řešit vlastnictví naší rodiny v Neblažově, tak jsem byl velmi

překvapen, že je v dezolátním stavu - řeší spisy!ll Vše jsem dával postupně do pořádku a k tomuto

bylo nutné provést Komplexní pozemkové úpravy o které úřady, ani občané (vlastníci pozemkŮ

v Neblažově neměli zájem tuto věc řešit. Vyřizování trvalo pět roků (vše zadarmot), abych úředně

docílil, že se budou tyto úpravy provádět- řeší rozsáh!é spisy!l!Velmi rád bych si porovnal, kdo a

co udělal pro tuto záležitost, aby se tyto úpravy prováděly! V daném případě co udělala obec

Chodský Újezd, MěÚ vTachově odbory sÚ - ÚP a odbor ŽP, včetně vlastníků pozemků, vk.ú.

Neblažov, kterých je přes třicet!/?/
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K tomuto bylo nutné dát pozemky do pořádku, nezbytná byla rekultivace a odstranění náletů
keřŮ, vČetně plevele atd. Od této doby, jsou pozemky pravidelně a každoročně zemědělsky
obhospodařovány.

Nezbytně bylo nutné, provést změnu ÚP v obci Chodský Újezd v osadě Neblažov, pro
vybudování naŠeho zázemí (o které isme přlšll!). Vyřtzování tívalo přes dva roky a ostatní řeší
spisy!

V rozsahu těchto skutečností, jste navíc přišli ze strany obce Chodský Újezd a MěU v Tachově
odborŮ Stj - ÚP aŽP v rámci nového tip obce stakovou záležttostí, že jste bez projednání snížili
v'ýměru naŠeho schváleného tJP a zasahovati do mého soukromého vtastnictví, vše bez projednání a
tímto iste rozsáhle porušiIi zákony České republikytll Podstatné ve věci je, že jste to prováděli na
základě neodborného vyiádření RNDr. Rolko, kterému jste se podřídlll a nyní se k této věci vůbec
nehlásítell!ll

Kolik jste udětali zta a ztráty času - řeší podrobněji spisyltl Z mé strany dětám všechno zadarmo od
listopadu r.2O21,, abych věc vyřídll ks|ednání nápravy! Sdělte kdy budete tuto věc řešit za tímto
účeleml

Pro upřesněnía přehlednost věci za účelem řešenítéto změny ÚP (navrácenívýměry
pozemkŮ), v příloze zasítám každému čtenovi Rady obce Chodský tjjezd -,,Stanovisko" Krajského
úřadu Plzeňského kraje, odboru ŽP ze dne7.L2.2o22 pod č.j. PK - Žpltsszglzl- pro zkrácený postup
pořizovánízměny územního plánu Chodský tijezd. Určeno pro předmětné pozemky v Nebtažově.
Tento dopis má obec Chodský Újezd již k dlspozici.

obec chodskÝ Úiezd

348 15 Planá

Adresáti - Rada obce:

p. Raba -starosta do vlastních rukou

p. Zajíc- místostarosta do vlastních rukou

p. Grúner- člen Rady do vlastních rukou

p. Slivoně- člen Rady do vlastních rukou

p. Pokorný- člen Rady do vlastních rukou

Žáaam o odpověďna tento dopis do konce února r.2025.

Přílohy: dle textu pro každého adresáta celkem 5x

(tento dopis a dopis z Krj. úřadu Plzeňského kraje, zasílám každý 5x)

Děkuji za vyřízení

a odpovědi

Doporučeně!


